



CONN@CT

by



LEHMANN®



CONN@CT

...at just the right time

CONN@CT

... at just the right time

CONN@CT...

der Service von LEHMANN, eine Dienstleistung mit vielen Facetten.

LEHMANN lebt Service in allen Unternehmensbereichen, um mit Ihnen gemeinsam eine erfolgreiche Zukunft zu gestalten. Sourcen Sie an uns abgestimmte Prozesse in Lieferservice und Dienstleistung aus Ihren verschiedenen Unternehmensbereichen aus.

CONN@CT...

the service by LEHMANN - a service with many facets.

LEHMANN embodies service in all areas of the company in order to shape the future successfully together with you. Outsource coordinated delivery and service processes in your various departments to us.



CONN@CT

...in all situations

CONN@CT

... in all situations

CONN@CT...

begleitet Sie entlang der gesamten Supply Chain von LEHMANN bis zum Endkunden.

Kostentransparenz und gesteigerter Servicegrad sind Ihre Vorteile in Ihrem Markt.

CONN@CT...

accompanies you along the entire supply chain, from LEHMANN to the final customer.

Your advantages in the market lie in transparent costs and a higher level of service.



CONN@CT

...for a harmonious future

CONN@CT

... for a harmonious future

CONN@CT...

leistet für Sie folgende Bereiche:

e2e

elektronischer Datenaustausch

SCM

supply chain management

JIT

“just in time”-Belieferung

VPS

Verpackungs- und Kommissionierservice

ESS

Ersatzschlüsselservice

CONN@CT...

covers the following sectors for you:

e2e

Electronic data exchange

SCM

Supply chain management

JIT

“Just in time” delivery

VPS

Packaging and order-picking service

ESS

Replacement key service



CONN@CT

...service is our future

CONN@CT

... service is our future

CONN@CT...

e2e

Elektronischer Datenaustausch beschleunigt Ihre Prozesse und reduziert Fehlerquellen. Die papierlose Übermittlung von Bestellung, Auftragsbestätigung, Lieferavis und Rechnung erhöht die Prozesssicherheit und senkt spürbar Ihre Kosten.

CONN@CT...

e2e

Electronic data exchange speeds up your processes and reduces potential errors. Paperless transmission of your order, order confirmation, advice of delivery and invoice make the process more reliable and tangibly cuts your costs.



CONN@CT

...wherever you are

CONN@CT

... wherever you are

CONN@CT...

SCM

supply chain management

Analysieren Sie gemeinsam mit unseren Logistikexperten die gesamte Lieferkette und realisieren Sie Kosteneinsparungen durch schnelle und schlanke Prozesse.

CONN@CT...

SCM

Supply chain management

Analyse the entire supply chain together with our logistics experts and realize cost savings through quick and lean processes.



CONN@CT

...for connecting service

CONN@CT

... for connecting service

CONN@CT...

JIT

“just in time”-Belieferung

e2e und SCM bilden die Basis für eine JIT-Belieferung. Die ERP-Systeme werden direkt miteinander verbunden und auf die Anforderungen Ihrer Produktion abgestimmt. Ziel ist die Auflösung von Lagerbeständen und der damit verbundenen Prozesse. Nutzen Sie dieses enorme Einsparpotenzial.

CONN@CT...

JIT

“Just in time” delivery

e2e and SCM form the basis for JIT delivery. The ERP systems are directly interconnected and adapted to the requirements of your production process. The goal is to break down stocks in hand and the associated processes. Make use of the enormous potential savings here.

A photograph of four male athletes in blue singlets, smiling and celebrating. They are holding silver medals and raising their fists in triumph. The background is a bright blue sky with a sun flare in the center. A dark blue square is positioned in the upper middle of the image, containing the text 'CONN@CT'.

CONN@CT

...for leader-partnership

CONN@CT

... for leader-partnership

CONN@CT...

VPS

Verpackungs- und Kommissionierservice
Bei der JIT-Belieferung kommissionieren wir für Sie in Produktionsreihenfolge, verpacke die Waren in der gewünschten Form und kennzeichnen die Ware mit den von Ihnen vorgegebenen Daten.

ESS

Ersatzschlüsselservice
Wir übernehmen für Sie den Ersatz- und Nachschlüsselservice, wenn Sie es wünschen.

CONN@CT...

VPS

Packaging and order-picking service
For JIT deliveries, we will order-pick the goods for you in production sequence, pack the goods in the required form and identify them with your specified data.

ESS

Replacement key service
We will handle the replacement and duplicate key service for you if you wish.



© by LEHMANN-V. 0xxx-02/AN

LEHMANN Vertriebsgesellschaft mbH & Co. KG

Postfach/P.O. B. 2620 • D-32383 Minden

Telefon+49 (0) 571/50 599- 0

Fax+49 (0) 571/50 599-12

<http://www.lehmann-locks.com> • info@lehmann-locks.com